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2021届高三英语一轮复习通关检测卷 

新高考卷（二）

本试卷满分120分，考试时间100分钟。

第一部分  阅读理解（共两节，满分50分）
第一节（共15小题；每小题2.5分，满分37.5分）

阅读下列短文，从每题所给的四个选项（A、B、C和D）中，选出最佳选项。

A
China is a big country, and there is no simple answer to the question “When is the best time to visit China?” There are two best times to visit China, depending on your preference.

October
Things to do: hike on the Great Wall, photography tour

Places to visit: Beijing, Xi’an, Shanghai, Guilin,Jiuzhaigou, Chengdu

The best time to go to China is early autumn (October).

Most of China has warm temperatures, and the summer rains have stopped (apart from around HongKong and Sanya) so it’s pretty dry. The autumnn colours are also amazing. It is quiet at tourist attractions for most of the month, as the summer holiday travel crowds have gone. But try to avoid October 1 st -7 th, which is the Chinese National Day holiday, as attractions, transport and hotels are packed with Chinese tourists and prices go up a lot.

Late Spring (April to May)
Things to do: appreciate flowers, Li River cruise, ethnic festivals

Places to visit: Beijing, Xi’an, Guilin, Huangshan, GuiZhou, Zhangjiajie

The second-best time to travel to China is probably in April and May, when the flowers are in bloom and the temperatures are warming up. In late spring, temperatures across China are getting into the 20s (℃), except the extreme northwest and northeast. While the North of China is still dry, the summer rains have already begun in the South. This could actually improve the view in the form of mountain fog in mountainous areas like the Li River and the Yellow Mountains.

Ethnic festivals in GuiZhou are concentrated in April and May, such as the Sisters’ Meal Festival. If you are interested in Miao and Dong ethnic cultures, this is a good time to visit.

Travel prices are average: cheaper than June to October, but more expensive than the lower season from November to March.

1.Which time is best if you want to attend the ethnic festivals in GuiZhou?

A.April 25 th.
B.June 17 th.
C.October 1 st.
D.November 9 th.

2.Which are the best places to visit in both October and late spring?

A.Beijing and Zhangjiajie.
B.Shanghai and GuiZhou.

C.Xi’an and Guilin.

D.Huangshan and Jiuzhaigou.

3.Why is late spring the best time to visit Huangshan?

A.Because the summer rains haven’t come yet.

B.Because the wet weather adds to its beauty.

C.Because there are several special festivals there.

D.Because the prices are the lowest of the year.

B

On a recent night, while I was busy thinking about important social issues, like what to do over the week-end and who to do it with, I overheard my parents talking about my future. My dad was upset - not the usual stuff that he and Mom and, I guess, a lot of parents worry about like which college I' m going to, how far away it is from home. Instead, he was upset about the world his generation is turning over to mine, a world he fears has a dark and difficult future——if it has a future at all.

"There will be a disease that kills millions, a disastrous energy crisis, a horrible worldwide depression and a nuclear explosion set off in anger."

As I lay on the living room couch, listening to their conversation, starting to worry about the future my father was describing, I found myself looking at some old family photos.  There was a picture of my grandfather who was a member of the class of 1942, the war class.  Next to his picture were photos of my great-grandparents. Seeing those pictures made me feel a lot better. I believe tomorrow will be better than today ——that the world my generation grows into is going to get better, not worse. Those pictures helped me understand why.

I considered some of the awful things my grandparents and great-grandparents had seen in their lifetimes: two world wars, killer flu, segregation(隔离) , a nuclear bomb.  But they saw other things, too, better things: the end of two world wars, passage of the civil rights laws.

I believe that my generation will see better things, too——that we will witness the time when AIDS is cured and cancer is defeated. I will see things as incredible to me today as the internet to my father when he was 16.

4.Why was the author's dad upset on a recent night?

A.He was upset about which college for the author to go to.

B.He was upset that the college is too far from the author's home.

C.He was worried about his dark and difficult future coming soon.

D.What upset him is whether there is a future for the author's generation.

5.What was the author's first reaction to his father's worry?

A.Indifferent.
B.Optimistic.
C.Worried.
D.Sensitive.

6.What did those photos make the author understand?

A.The world was full of terrible things that could not be solved.

B.Though the world was full of terrible things, it would get better.

C.All those terrible things that worried the author actually didn't exist.

D.Those pictures showed that people never worried about their future.

7.What is the best title of the article?

A.Never worry about your future
B.Tomorrow will be better than today

C.The world will never be peaceful
D.All that exists will come to an end

C

The average American checks his/her smart phone once every six and a half minutes, or roughly 150 times each day. You probably do this without even thinking about it. This can influence how well we focus, and the degree to which we can have meaningful social communications, especially if we're constantly interrupting ourselves with technology. This is a growing problem more so for younger people. However, some people might be more immune to this constant interruption. Many older adults may have not developed these "checking" habits, and are more focused on the present.

In our rapidly changing world, we value speed and efficiency(效率),However, there's something to be gained by being slow. When I first started giving presentations to large audiences,I was a rapid communicator. With my mind racing a mile a minute,I tried to say everything I knew about a topic to be thorough, but I noticed the crowd didn't follow.Now,I have only one note to myself that I need as a reminder before beginning a presentation:"PAUSE".I'll set aside more time for questions and get more audience participation to assess the 1evel in which my message has been understood. With pauses and the right speed, clear message appears, often with fewer words.

There is another chance to slow down. Slowing down can make you more aware of the Simple dangers of walking and falling. Falls can be one major cause of hurts and deaths in old age.Thus,taking time to walk down steps, avoiding a tripping(绊倒)danger or being aware of slippery surfaces is important at any age.

Today, there're parts of our life that stress the benefits of being slow. And as we age, we might see the benefits of slowing down a little bit. While we often seek to prevent the process of aging, one necessity and potential benefit of aging may be to appreciate the benefits of slowing, enjoy the here and now a little bit more, and not to worry so much about the future.

8.How does technology affect younger people according to the author?

A.It improves their communication skills.
B.It makes their life pace much faster.

C.It helps them form a number of good habits.
D.It causes destructive harms to their memory.

9.What made the author change his/her speech style?

A.His/Her high-speed thinking ability.
B.His/Her fast-changing speech topics.

C.The audiences'not participating.
D.The audiences'not understanding him/her.

10.Where can you find the potential opinion that slowing down helps to avoid physical dangers?

A.In paragraph 1.
B.In paragraph 2.
C.In paragraph 3.
D.In paragraph 4.

11.What is suggested in the last paragraph?

A.Good things are worth appreciating slowly.

B.Being slow is becoming a popular lifestyle.

C.Few people know how to enjoy being slow.

D.The old tend to enjoy the benefit of slowing more.

D

    Last summer I went through a training program and became a literacy volunteer(扫盲志愿者). The training I received, though excellent, did not tell me how it was to work with a real student, however. When I began to discover what other people' s lives were like because they could not read, I realized the true importance of reading.

    My first student Marie was a 44-year-old single mother of three. In the first lesson, I found out she walked two miles to the nearest supermarket twice a week because she didn't know which bus to take. When I told her I would get her a bus schedule, she told me it would not help because she could not read it. She said she also had difficulty once she got to the supermarket because she couldn't always remember what she needed. Since she did not know words, she could not write out a shopping list. Also, she could only recognize items by sight, so if the product had a different label(标识), she would not recognize it as the product she wanted.

    As we worked together, learning how to read built Marie' s self-confidence, which encouraged her to continue in her studies. She began to make rapid progress and was even able to take the bus to the supermarket. After this successful trip, she reported how self-confident she felt. At the end of the program, she began helping her youngest son, Tony, a shy first grader, with his reading. She sat with him before he went to sleep and together they would read bedtime stories. When his eyes became wide with excitement as she read, pride was written all over her face, and she began to see how her own hard work in learning to read paid off. As she described this experience, I was proud of myself as well. I found that helping Marie to build her self-confidence was more rewarding than anything I had ever done before.

    As a literacy volunteer, I learned a great deal about teaching and helping others. In fact, I may have learned more from the experience than Marie did.

12.What did the author do last summer?
A.She worked in the supermarket.
B.She helped someone to learn to read.
C.She gave single mothers the help they needed.
D.She went to a training program to help a literacy volunteer.
13.Why didn't Marie go to the supermarket by bus at first?
A.Because she liked to walk to the supermarket.
B.Because she lived far away from the bus stop.
C.Because she couldn't afford the bus ticket.
D.Because she couldn't find the right bus.
14.How did Marie use to find the goods she wanted in the supermarket?
A.She knew where the goods were in the supermarket.
B.She asked others to take her to the right place.
C.She managed to find the goods by their looks.
D.She remembered the names of the goods.
15.Which of the following statements is true about Marie?
A.Marie could do things she had not been able to do before.
B.Marie was able to read stories with the help of her son.
C.Marie decided to continue her studies in school.
D.Marie paid for her own lessons.

第二节（共5小题；每小题2.5分，满分12.5分）

根据短文内容，从短文后的选项中选出能填入空白处的最佳选项。选项中有两项为多余选项。

Changing your life can come in small, easy steps. You can transform yourself and live a better life by making positive changes along the way. Here are some choices that will lead to your transformation.

Choose to change bad habits
Some bad habits seem to stick around without us even realizing it. _____16_____ You can overcome them, find better alternatives, and get through your struggle to become a better you! Do it for yourself more than anything.

Choose to grow
It’s easy to get stuck in a fixed way of life. _____17_____In choosing to grow, you build character, develop your strengths, become aware of what needs improvement, and turn into the well-rounded person you need to be to succeed.

Choose to seek a balanced life
Where do you need balance? Are you all work, no play? Or the opposite? _____18_____ If you’re spending too much time working or locked away alone, find the time for social interaction and having fun. If you haven’t committed to a schedule in a while, make the decision to start following one.

_____19_____

This is vital to human existence. We need the loving bonds created by family members and friends. Personal relationships are key to emotional growth and social stability.

Choose to live your passion
Whatever your dream is, you can have it. The person you wish to be and the things you wish to achieve are within you. Make the choice to pursue those passions at whatever cost. It may mean clearing out your schedule or doing something you’ve never done. _____20_____

A. Choose to spend time with those you love

B. Choose to organize your schedule flexibly

C. Make the choice today that you won’t be ruled by them.

D. Neither extreme will lead you to a pleasant life for very long.

E. However, with re-evaluation and growth comes a beautiful freedom.

F. It’s good to change, and you’ve only got so many years to refresh yourself.

G. However, the reward from success and personal accomplishment will be worth it.

第二部分  语言知识运用（共两节，满分30分）
第一节（共15小题；每小题1分，满分15分）

阅读下面短文，从短文后各题所给的四个选项（A、B、C和D）中，选出可以填入空白处的最佳选项。

When my grandmother, who had Alzheimer’s disease, went to live in the nurses' station 5 years ago, I tried many things to keep her occupied. But it was only her word search book that kept her     21     . Gradually, she began to think of it as her job and it kept her from     22     .

Last night, when I came to her and said hello, she just looked at me     23     . I introduced myself and told her I was her granddaughter. She seemed     24     about who I was. Obviously, she tried to find this word in her     25     . So I helped her find it with fingers and     26     it for her with a pencil.

Later, I suggested we go outside, and she agreed. Then she was just staring at me as if trying to figure me out. I told her     27     I was her granddaughter. “Oh, okay” she said     28     but still didn’t really know. She just wanted to be kind.    And after we went     29     and I got her ready for and into bed, she told me to come     30     and we kissed and hugged real tight     31     we did for the first time. It wasn’t the first time though and sooner or later there would be a     32     time.

For now, I feel the blessing of the     33     although I have a sinking feeling that our days are numbered. It doesn’t      34     if the word “granddaughter” holds no     35     anymore — we are bound by love not labels.

21.A.time    
B.interest    
C.talent    
D.knowledge
22.A.trembling    
B.moving    
C.whispering    
D.wandering
23.A.curiously    
B.angrily    
C.naturally    
D.proudly
24.A.shocked    
B.amazed    
C.puzzled    
D.worried
25.A.dictionary    
B.mind    
C.room    
D.book
26.A.decorated    
B.marked    
C.associated    
D.tracked
27.A.patiently    
B.bravely    
C.regularly    
D.casually
28.A.joking    
B.laughing    
C.smiling    
D.crying
29.A.along    
B.ahead    
C.outside    
D.inside
30.A.slower    
B.closer    
C.straighter    
D.later
31.A.as if    
B.so that    
C.even if    
D.in case

32.A.perfect    
B.free    
C.final    
D.normal
33.A.event    
B.break    
C.gift    
D.moment
34.A.help    
B.matter    
C.work    
D.exist
35.A.meaning    
B.change    
C.design    
D.advantage

第二节（共10小题;每小题1.5分，满分15分）

阅读下面短文,在空白处填入1个适当的单词或括号内单词的正确形式。

Alice Pang from Hong Kong always liked dressing well and looking elegant, but never ____36__ (actual) considered a career (职业) in modelling. But her granddaughter always thought she had a gift ___37___it, so when she saw an online ad for senior models over 65, she sent in Alice’s pictures and she was selected for a photo shoot.

Though __38___ (know) nothing about modelling, Alice Pang had all the natural qualities and succeeded. Today, she __39___ (recognize) as one of the best senior models in Asia, as well as the oldest.

“What I was worried about was ___40___I did not have the slightest idea of how to model. But my manager taught me a lot and those girls helped me with my makeup. I gradually developed an interest in modelling and got ___41___ (good) at it,” Alice said in an interview.

“I entered ___42___industry when I was 93 and this is my third year working as a model,” she added.

While most people praise her for her ___43___ (act) lifestyle and the courage to start a whole new career in her nineties, Alice Pang is not without her critics (批评). She chooses ___44___ (ignore) them, though, saying that her personal ___45___ (happy) is all that counts.

第三部分  写作（共两节，满分40分）
第一节 （满分15分）

假定你是学校英语俱乐部主席李华,你校要举办一场文艺演出,需要两个英语节目。请你写一个通知,征集节目,内容包括:

1.节目形式(英文歌曲或者英文短剧);

2.提供详细计划;

3.报名方式和截止时间。

注意:

1.词数80左右;

2.可以适当增加细节,以使行文连贯。

________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________

第二节 （满分25分）

阅读下面短文,根据所给情节进行续写,使之构成一个完整的故事。

A Special Appointment

Years ago I moved to Woodland Hills to take a job in a small hospital’s emergency department. No one wanted to work on Christmas Eve, so the shift(轮班)went to me. I kissed my family goodbye and went off to spend the night in the hospital. It was a thankless job.

At 9 pm, the ambulance brought in a man in his 60s who was having a heart attack. His face was pale, and he was frightened. The whole night I did my best to save his life. Before I left in the morning to spend Christmas with my family, I stopped by to see how he was doing. It was still tough, but he had survived the night and was sleeping.

The following year I got Christmas Eve duty again. At 9 pm sharp, the ward clerk told me there was a couple who wanted to speak with me. When I approached them, the man introduced himself as Mr. Lee and said, “You probably don’t remember me, but last Christmas Eve you saved my life. Thank you for the year you gave me.” He and his wife hugged me, handed me a small gift, and left.

The following year a new doctor had joined the group, but I wanted to see if Mr. And Mrs. Lee would return. This time, I volunteered for the shift. I kept an eye on the door. Once again, at exactly 9 pm, the Lees appeared, carrying a warmly wrapped bundle. It was their new grandchild.

Mr. Lee, his family and I spent 13 Christmas Eves together. In the later years the staff all knew about the story and would work to give me time with him in the break room, where we spent a half-hour each Christmas Eve.

1. 所续写短文的词数应为150左右;

2. 续写部分分为两段,每段的开头语已为你写好;

Paragraph 1:

Last year I saw Mrs. Lee alone in the hospital with a gift for me. ___________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________

Paragraph 2:

I carefully opened the ​package and found a crystal(水晶)bell inside with the word “Friendship” engraved(雕刻)on it. _________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________


答案以及解析

第一部分  阅读理解

第一节
A

答案：1.A; 2.C; 3.B
解析：1.细节理解题.根据"Late Spring (April to May)Things to do: appreciate flowers, Li River cruise, ethnic festivals Places to visit: Beijing, Xi'an, Guilin, Huangshan, GuiZhou, Zhangjiajie"可知如果你想参加贵州的民族节日,4月25号最好.故选A.
2.细节理解题.根据"Things to do: hike on the Great Wall, photography tour Places to visit: Beijing, Xi'an, Shanghai, Guilin, Jiuzhaigou, Chengdu"可知在十月和晚春,Xi'an and Guilin是最好的游览地.故选C.
3.推理判断题.根据"While the North of China is still dry, the summer rains have already begun in the South. This could actually improve the view in the form of mountain fog in mountainous areas like the Li River and the Yellow Mountains."可知春末是游览黄山的最佳时间因为潮湿的天气增加了它的美丽.故选B.

B

答案：4.D; 5.C; 6.B; 7.B
解析：4.细节理解题.由第一段内容a world he fears has a dark and difficult future--if it has a future at all.他害怕的世界有一个黑暗而艰难的未来--如果它有一个未来的话,可知D 项正确.
5.细节理解题.由第三段listening to their conversation, starting to worry about the future my father was describing.可知作者开始时是担心的,因而C项正确.听着他们的谈话,开始担心我父亲描述的未来,所以选C.
6.细节理解题.由第三段内容 I believe tomorrow will be better than today --that the world my generation grows into is going to get better, not worse. Those pictures helped me understand why.我相信明天会比今天更好--我这一代人成长的世界会变得更好,而不是更糟.这些照片帮助我理解了为什么.可知作者由先辈们经历的事情得出结论,未来会更美好.所以选B.
7.主旨大意题.作者听到父母谈话,到看到照片感悟将来会更好,可知文本最好标题为B项.

C

答案：8.B; 9.D; 10.C; 11.D
解析：8.推理判断题,第一段先是提到很多人在生活中每隔几分钟就要匆忙地查看一下手机这一现象这对人们影响很大,对年轻人的影响更甚,最后一句指出这使得年轻人不再活在当下,由此可判断,就作者看来,科技加快了年轻人的生活节奏.
9.细节理解题,根据第二段“ but I noticed the crowd didn't follow”可知,作者改变演讲风格的原因是·观众们听不懂他/她说的是什么”
10.推理判断题。根据第三段“ Slowing down can make you more aware of the simple dangers of walking and falling.“及“Thus, taking time to walk down steps, avoiding a tripping(绊倒) danger..·"可推断第三段可能表明了潜在的观点:慢下来有助于避免身体上的危险.
11.推理判断题,根据最后一段的最后两句可推断,长者更懂得享受“慢生活.

D

答案：12.B; 13.D; 14.C; 15.A
解析：12.主旨大意题.根据文章第一段Last summer I went through a training program and became a literacy volunteer(扫盲志愿者).The training I received, though excellent, did not tell me how it was to work with a real student, however. When I began to discover what other people's lives were like because they could not read, I realized the true importance of reading.去年夏天,我参加了一个培训项目,成为了一名扫盲志愿者.我接受的培训虽然很好,但并没有告诉我如何与一个真正的学生一起工作,然而,当我开始发现别人的生活是什么样的,因为他们不识字时,我意识到了阅读的真正重要性.整篇短文讲述的是"我"作为一名扫盲志愿者,在帮助Marie学习读书的过程中,让她建立了自信,自己从中也受益匪浅.故选B.
13.细节理解题.根据文章第二段第二句"…because she didn't know which bus to take.因为她不知道该坐哪一路公交车去超市,结合选项,故选D.
14.细节理解题.根据文章第二段Since she did not know words, she could not write out a shopping list. Also, she could only recognize items by sight, so if the product had a different label(标签),she would not recognize it as the product she wanted.因为她不懂单词,所以她无法写出购物清单,而且,她只能凭视觉识别商品,所以如果产品有不同的标签(标签),她就不会认出它是她想要的产品.可知她通过记住商品的外观来记住它们,结合选项,故选C.
15.细节理解题. 细节理解题.根据文章第三段As we worked together，learning how to read built Marie's self-confidence which encouraged her to continue in her studies. She began to make rapid progress and was even able to take the bus to the supermarket. After this successful trip，she reported how self-confident she felt. At the end of the program，she began helping her youngest son，Tony，a shy first grader，with his reading She sat with him before he went to sleep and together they would read bedtime stories When his eyes became wide with excitement as she read，pride was written all over her face，and she began to see how her own hard work in learning to read paid off.当我们一起工作时，我们一同学会了如何通过阅读建立玛丽的自信心，这鼓励她继续学习她开始进步很快，甚至可以坐公共汽车去超市在这次成功的旅行之后她说她自己是非常的有信心。在课程结束时她开始帮助她最小的儿子——托尼，是一个害羞的一年级学生。她和他一起看书，他睡觉前她和他坐在一起，他们一起读睡前故事，当她读的时候他兴奋得睁大了眼睛，脸上写满了骄傲。她开始看到她自己努力学习读书的成果。由此可知B、C、D都不对。B是因为不是在儿子的帮助下，C是因为不是在学校学习，D是因为教育是免费的，故选A。

第二节

答案：
16. C 17. E 18. D 19. A 20. G
解析： 

16.上文提示“一些坏习惯似乎在我们没有意识到的情况下依然存在。”再根据下文提示“你可以克服它们,找到更好的选择,并通过你的奋斗来成为一个更好的你!”承接上下文,C项Make the choice today that you won’t be ruled by them.(今天就做出选择吧,你将不会被他们所统治。)切题。故选C。

17.上文提示“人们很容易陷入固定的生活方式中。”再根据下文提示“在选择成长的过程中,你塑造性格,培养自己的长处,意识到需要改进的地方,并成为你成功的全面发展的人。”承接上下文,E项However, with re-evaluation and growth comes a beautiful freedom.(然而,重新评价和成长带来了美丽的自由。)切题。该项中的growth与下文的grow相吻合。故选E。

18.上文提示“你在哪里需要平衡?你们都在工作,不玩耍吗?还是相反?”下文提示“如果你花太多的时间在工作或独自呆着,那就找时间进行社交互动和娱乐。”承接上下文,D项Neither extreme will lead you to a pleasant life for very long.(这两种极端都不会让你在很长一段时间里过着愉快的生活。)切题。该项中的this指的就是上文所提示的内容。故选D。

19.此处是一个小标题,根据上下标题可知答案在A/B中选择。本段内容提示“这对人类的生存至关重要。我们需要家庭成员和朋友建立的爱的纽带。”由此推知,A项Choose to spend time with those you love(选择花时间和你爱的人在一起)。Love是关键词,故选A。

20.上文提示“无论付出什么代价,都要选择去追求那些激情。这可能意味着你要清空你的日程表,或者做一些你从未做过的事情。”承接上文,G项However, the reward from success and personal accomplishment will be worth it.(然而,成功和个人成就的回报是值得的。)切题。该项中的the reward和be worth与上文中的whatever cost构成一种转折关系,故答案为G。

第二部分  语言知识运用
第一节

答案：21.B; 22.D; 23.A; 24.C; 25.D; 26.B; 27.A; 28.C; 29.D; 30.B; 31.A; 32.C; 33.D; 34.B; 35.A
解析：21.根据上文,祖母患有阿尔茨海默病,我尝试让她忙于各种事情,但只有她的文字搜索书能保持她的兴趣(interest)。
22.根据上文只有文字搜索书能保持她的兴趣,所以渐渐地她开始认为这是她的工作,它让她不会走神(wander)。
23.根据后文我介绍了自己并告诉她我是她孙女,所以“昨晚,当我来到她面前问候她的时候,祖母只是好奇地(curiously)看着我”。
24.此处意为“她看上去对我是谁很困惑(puzzled)”,她依旧不知道我是谁。
25.联系第一段,可知此处意为“很明显,她努力在书(book)中找这个词”。
26.“我用手指帮助她找到了这个词并用铅笔为她标出来mark做标记。
27.根据上文“祖母在盯着我看,好像努力想辨认出我来”,所以此处应该是“我耐心地(patiently)告诉她我是她孙女”。
28.根据后文“祖母只是想友好一些”,可知此处表示“虽然还不知道我是谁,但她还是微笑着(smiling)说好吧。
29.根据下文“我让她准备好上床睡觉”,可知此处应该是我们进来(inside)之后”,与上文outside形成对比。
30.根据后文“我们亲吻并紧紧地拥抱”,可知此处是指“她让我靠近(closer)她一些”。
31.后文“我们是第一次这样做”,但下句又说“这不是第次”,所以应该是“好像(as if)”。
32.根据上文“这不是第一次”,可知此处意为“迟早将有最后(final)一次”。
33.本句意为“现在我感觉到了这一刻(moment)的幸福,虽然我有一种不祥的感觉,我们的日子屈指可数了”。
34.本句意为“如果‘孙女’这个词不再有任何意义,这并不重要(matter)我们因为爱而不是标签而密切联系。
35.句意同上。meaning意义。 

第二节

答案：
36.客观填空 actually
37.客观填空 for
38.客观填空 knowing
39.客观填空 is recognized/ has been recognized
40.客观填空 that
41.客观填空 better
42.客观填空 the
43.客观填空 active
44.客观填空 to ignore
45.客观填空 happiness
解析： 

【语篇导读】本书属于记叙文。来自香港的Alice pang的孙女看到网络上有公司招聘65岁以上的高龄模特,就发了奶奶的照片给招聘公司,结果奶奶被选上了。如今,她已经成为亚洲公认的最资深和最高龄的模特之一。她成了“活到老,学到老”的榜样。

36. 【答案】 actually

【命题意图】考查形容词转化为副词。

【解析】本空后面有动词 considered,因此应用副词修饰动词。句意:……不过,她从未认真考虑过成为一名模特。

37. 【答案】for

【命题意图】考查介词。

【解析】 have a gift for是固定短语,表示“有……的天赋”。句意:然而,Alice pang的孙女却始终认为她一直拥有当模特的天赋……

38. 【答案】knowing

【命题意图】考查现在分词。

【解析】本句有主干句子“Alice Pang had all the natural qualities and succeed”加上本空前面没有主语,因此这里的know应该用作非谓语动词。know这个动作是由 Alice Pang发出,故这里应用现在分词作状语。句意:尽管她对模特这一行一无所知,但她拥有天生就成为时装模特的所有特质,结果她成功了。

39. 【答案】is recognized/ has been recognized

【命题意图】考查被动语态。

【解析】根据句意和句子结构可知,本空应用现在时的被动语态。句意:如今,她已经成为亚洲公认的最资深和最高龄的模特之一。

40. 【答案】that

【命题意图】考查表语从句引导词。

【解析】分析句子结构可知,“I did not have the slightest idea of how to model”是表语从句,该句意思完整,但引导词that不可省略。句意:让我担心的是我一点也不知道如何当模特。

41. 【答案】better

【命题意图】考查形容词的比较级。

【解析】前文谈到:我一点也不知道如何当模特。但是我的经理教了我很多,还有那些女孩帮我化妆。因此本空所在句应意为:我逐渐对当模特产生了兴趣,并做得越来越好了。

42. 【答案】the

【命题意图】考查冠词。

【解析】根据句意可知这里填定冠词the,表示“模特这一行”。句意:我93岁进入模特这一行。

43. 【答案】active

【命题意图】考查形容词。

【解析】本空后面有名词 lifestyle,因此本空应考虑填形容词。再结合句意,这里应填active。句意:虽然大多数人都称赞她90多岁时积极的生活方式和开创全新事业的勇气,但她也不乏批评者。

44. 【答案】to ignore

【命题意图】考查不定式。

【解析】 choose to do sth. 表示“选择做某事”。句意:对此(指批评的声音)她都选择不予理睬。

45. 【答案】 happiness

【命题意图】考查形容词转化为名词。

【解析】本空前面有形容词 personal,后面是“is all that counts”,因此本空应考虑填名词,作宾语从句的主语。句意:她说自己开心是最重要的。

第三部分  写作

第一节

答案： 

One possible version:

Notice

A performance will be organized in our school at the end of this month. Now, we are short of two programs.

The program you offer should be related to English. You can either sing an English song or perform a short English play. If you are interested, please don’t forget to tell us your detailed plan about the preparation. You can sign up for the art performance in our English Club website, and the deadline is August 20th.

Your participation would be greatly appreciated.

English Club

第二节

答案： 

Paragraph 1:

Last year I saw Mrs. Lee alone in the hospital with a gift for me. Mrs. Lee looked pale. She told me Mr. Lee died from another heart attack two days ago. But he had never forgot our appointment. He prepared the last gift days ago. They lived with a grateful heart and had a meaningful life for as long as 13 years. The appointment is a reminder of the fortune they got from me and the God.

Paragraph 2:

I carefully opened the package and found a crystal bell inside with the word “Friendship” engraved on it. Now, my family, my friends and I ring that bell on every Christmas Eve at exactly 9 pm and offer our best wishes to the man who we won’t forget. The bell always reminds us of being helpful to others and thankful to people who have helped me.
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